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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 03/2011 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE 7 DE FEBRER DE 2011 
  
Identificació de la sessió: 
Núm.  03/2011 
Sessió: ordinària 
Data: 7 de febrer de 2011 
Horari: 11.30 a  14.45 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Pel grup municipal del PP 

1. Mesquida Ferrando, Antoni  
2. Febrer Gelabert, Isabel  
3. Vecina Castillo, Andrés 
4. Rosselló Cerdà, Pedro  
5. Sureda Fons, Antonio  
6. Bosch Lliteras, Llorenç  
7. Riera Mascaró, Catalina 
8. Bover Sansó, Maria  
9. Nicolau Girart, Rafel 

Pel grup municipal ALM-UM 
1. Julve Caldentey, Catalina 
2. García Boza, Salustiano  
3. Mateu Capllonch, Francisco 

Pel grup municipal AIPC 
1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat  

Pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
1. Gayà Riera, Sebastià 
2. Llodrà Gayà, Joan  
3. Oliver Gomila, Miquel 

Pel Grup Municipal Socialista 
1. Roman Quetglas, Rosa Júlia  
2. Castellano Gallardo, José Miquel  
3. Fernández Rubí, Amanda 

 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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Incidències 
Durant el debat del punt número 11 de l’ordre del dia s’absenta de la sessió el Sr. García 
Boza. 
Abans d’iniciar el punt núm. 12 de l’ordre del dia s’absenta de la sessió la Sra. 
Fernández Rubí 
 
 
El batle exposa que, abans de tractar les mocions, donarà compte de l’estat en què es 
troba l’execució de la Sentència 81/2007, donada la preocupació general que ha generat 
el pont del riuet de Porto Cristo. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Lectura i aprovació de les actes números  20/2010, 21/2010, 22/2010, 23/2010, 01/2011 
i 02/2011. 
2. Donant compte del llibre de resolucions dels mesos de desembre 2010 i gener 2011. 
3. Donant compte de l’aprovació del XI Expedient d’Incorporació de Romanents de crèdit 
2010. 
4. Donant compte de l’aprovació del I Expedient d’Incorporació de Romanents de crèdit 
2011. 
5. Precs i preguntes. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa d’Urbanisme 
6. Autoritzar la cessió del contracte d’obres per a la construcció d’un centre d’educació 
infantil i primària i d’un centre d’educació infantil de primer cicle (escoleta) al carrer Son 
Boga, de Manacor. 
7. Resolució d’al·legació i aprovació provisional de la modificació puntual de les NNSS 
pel que fa a la zona dels molins de Fartàritx. 
8. Rectificació condicions de la cessió del solar per a la construcció dels nous jutjats. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics 
9. Aprovació d’acord de col·laboració per al desenvolupament d’un programa formatiu de 
pràctiques en centres de treball. 
 
10. Batlia. Donant compte de les actuacions en relació al pont sobre el riuet de Porto 
Cristo 
 
Mocions  
11. Moció conjunta dels grups municipals de suport al a candidatura de la Serra de 
Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la Unesco. 
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12. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per reclamar al govern de l’Estat els 
doblers aconseguits a la subhasta de l’edifici de l’antic Centre Republicà. 
13. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’impuls de la cultura i 
l’educació. 
14. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’estalvi d’aigua. 
 
Mocions d’urgència 
Primera. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’adopció de mesures 
d’austeritat en relació a les inauguracions. 
Segona. Moció presentada pel Grup Municipal ALM-UM per a l’execució d’una 
rotonda a l’altura de l’Hipòdrom de Manacor 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Lectura i aprovació de les actes números  20/2010, 21/2010, 22/2010, 23/2010, 
01/2011 i 02/2011 
 
El Sr. Oliver Gomila indica que hi ha un errada en el punt núm. 12 de l’acta 20/2010, on 
diu “un acte del Círculo Mallorquín” ha de dir “un acte del Círculo Balear”. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 

I 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 20/2010 ordinària celebrada per aquest mateix òrgan el 
passat dia 13 de desembre de 2010, amb la rectificació assenyalada. 
 

II 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 21/2010  extraordinària celebrada per aquest mateix 
òrgan el passat dia 17 de desembre de 2010. 
 

III 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 22/2010 extraordinària urgent celebrada per aquest 
mateix òrgan el passat dia 27 de desembre de 2010. 

 
IV 

 
Aprovar l’acta de la sessió número 23/2010 extraordinària urgent celebrada per aquest 
mateix òrgan el passat dia 27 de desembre de 2010. 
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V 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 01/2011 ordinària celebrada per aquest mateix òrgan el 
passat dia 10 de gener de 2011. 

 
VI 

 
Aprovar l’acta de la sessió número 02/2011 extraordinària celebrada per aquest mateix 
òrgan el passat dia 28 de gener de 2011. 
 
 
2. Donant compte del llibre de resolucions dels mesos de desembre 2010 i gener 2011 
 
El Sr. Castellano Gallardo demana sobre el decret de compensació de deutes que s’ha 
fet amb l’ATIB. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que consta determinada en el decret corresponent. 
 
El Sr. Castellano Gallardo pregunta sobre el recurs de reposició de Dielectro Balear. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que l’empresa licitadora Dielectro Balear no va estar 
conforme amb l’adjudicació i va presentar un recurs de reposició, la còpia del qual pot 
recollir-lo en Secretaria. 
 
El Sr. Castellano Gallardo demana explicacions sobre el decret que autoritza a un 
funcionari la seva compareixença davant la Inspecció de Treball. 
 
El Sr. Bosch Lliteras assenyala que s’autoritzà a la Sra. Catalina Rosa Pons que 
comparegués davant la Inspecció de Treball per donar la informació requerida. 
 
El Sr. Castellano Gallardo pregunta sobre el decret de variacions de nòmines de 
novembre de 2010 i si això és conseqüència del Decret Llei aprovat pel Govern. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que no té res a veure amb el Decret Llei que reduí les 
retribucions al personal de les administracions públiques, sinó que es refereix 
essencialment a ajuts socials. 
 
La Sra. Julve Caldentey requereix els motius pels quals s’ha aprovat un decret 
d’encomana de gestió per supervisar l’execució de la jardineria de la plaça del Sol i la 
Lluna. 
 
El Sr. Amer Artigues exposa que es tracta d’un contracte menor de 2.800 euros 
necessari per controlar la correcta sembra de les plantes en l’esmentada plaça i que s’ha 
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fet perquè en aquests moments l’Ajuntament no té coberta la plaça de tècnic de Medi 
Ambient. 
 
La Sra. Julve Caldentey manifesta la seva preocupació per l’execució de les obres de la 
plaça del Sol i la Lluna, ja que sembla que hi ha problemes amb l’empresa adjudicatària. 
 
El Sr. Amer Artigues replica que l’empresa adjudicatària coneixia i acceptà els preus 
dels contractes des del moment que es presentà a la licitació de les obres, i que, per tant, 
l’Ajuntament exigeix a l’empresa contractista el compliment del contracte administratiu. 
 
La Sra. Julve Caldentey demana explicacions sobre el decret pel qual la Tresoreria de la 
Seguretat Social lloga un immoble a l’Ajuntament. 
 
El Sr. Gomila Capó explica que l’Ajuntament ha aprovat un conveni amb la Tresoreria 
General de la Seguretat Social, en el qual l’Ajuntament utilitzarà la primera planta 
durant al menys dos anys, de forma gratuïta, i de la planta baixa pagarà un lloguer de 
750 euros/mensuals; però que, de totes maneres, encara no s’ha formalitzat ni el conveni 
ni el contracte de lloguer. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions dictades en el mes de desembre 
de 2010, inscrites amb els números 3886/2010 al  4246/2010; així com de les resolucions 
dictades en el mes de gener de 2011 inscrites amb els números 0001/2011 al 0290/2011. 
 
 
3. Donant compte de l’aprovació del XI Expedient d’Incorporació de Romanents de 
crèdit 2010. 
 
Aprovació del XI Expedient d’Incorporació de Romanents de crèdit 2010. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’acord de la Junta de Govern Local de 30 de 
desembre de 2010, d’aprovació del XI Expedient d’Incorporació de Romanents de crèdit 
2010, que afecta a la partida: 
 
“Pressupost de despeses 
Partida Descripció Import 
73.132.62394 Inversions Policia 10.198,02 euros 
total  10.198,02 euros 
 
Aquesta partida de despesa es finançarà amb càrrec al concepte del pressupost 
d’ingressos: 
Concepte Descripció Import 
870.10 Romanent de Tresoreria per a despeses amb finançament 

afectat 
10.198,02 euros 
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4. Donant compte de l’aprovació del I Expedient d’Incorporació de Romanents de 
crèdit 2011 
 
Aprovació I Expedient d’Incorporació de Romanents de crèdit 2011. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de l’acord de la Junta de Govern Local de 13 de 
gener de 2011 d’aprovació del I Expedient d’incorporació de romanents de crèdit que 
emparen projectes finançats amb ingressos afectats de l’exercici 2011, que suposa un 
increment del pressupost de despeses: 
 
Partida Projecte Desviació acumulada positiva/compromisos 

ferms d’aportació 
90.241.2269900 Cursos de formació 

ocupacional 2010-2011 
33.300 

 
Aquesta modificació afecta al concepte d’ingressos per la mateixa quantia: 
Concepte Denominació Import 
45051 Servei d’ocupació 33.300 
 
 
5. Precs i preguntes. 
 
PREGUNTES ESCRITES 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 3 de febrer de 
2011, amb el número de RGE 1455: 

“1) Quines passes s’han fet, ordenades cronològicament, per tal d’aprovar el 
PGOU? 
2) Per quin preu estan contractades i fins quan estaran publicitades les tres 
tanques que h ha a l’entrada de Porto Cristo de “Heu arribat a bon port? 
3) Té l’equip de govern previst l’asfaltat de carrers i millora de voravies d’aquí 
al mes de maig?” 

 
1a Pregunta: la formula el Sr. Gaià Riera. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que en aquest moment no pot detallar la cronologia, ja 
que encara no s’ha pogut finalitzar el corresponent informe tècnic. 
 
El Sr. Gaià Riera està d’acord que no pugui encara disposar de la informació 
sol·licitada, però critica que el 28 de desembre de 2010 demanà una relació de les ordres 
d’execució realitzades per l’Ajuntament i encara no ha rebut resposta. 
 
2a Pregunta: La realitza el Sr. Llodrà Gayà. 
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El Sr. Gomila Capó contesta que les tres tanques que es disposen a Porto Cristo varen 
tenir un cost de 13.000 euros i es varen finançar a l’empara del Pla Excel·lència; a més a 
més indica que no es paga cap lloguer i estan ubicades en terrenys municipals i de 
Carreteres. 
 
El Sr. Llodrà Gayà espera que en el mes de maig no es destinin a propaganda política. 
 
El Sr. Gomila Capó replica que les tanques estaran fins que l’Ajuntament ho decideixi i, 
en cap cas, s’utilitzaran per propaganda política. 
 
3a Pregunta: L’exposa el Sr. Oliver Gomila. 
 
El Sr. Sureda Fons apunta que el Sr. Oliver Gomila està molt preocupat pel mes de 
maig, però que l’Ajuntament actuarà pel que fa a l’asfaltat de carrers i millora de serveis 
municipals, com es fa fins ara, sense que la data de les eleccions impliqui un canvi en la 
planificació municipal, 
 
El Sr. Oliver Gomila replica al Sr. Sureda Fons que els que estan preocupats pel mes de 
maig és el PP, perquè no han arreglat molts de carrers com per exemple el carrer Rei,  i 
anuncia que l’Ajuntament millorarà molts de carrers aquests propers mesos, abans de 
les eleccions. 
 
El batle afirma que l’equip de govern no modifica el pla de feina per les eleccions i 
segueix el seu programa d’acord amb el pressupost i, en conseqüència, l’asfaltat i 
millora de carrers s’executarà com es fa normalment durant tota la legislatura. 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal Socialista el 3 de febrer de 2011, amb el 
número 1460 del REG: 

“Quines mesures i actuacions concretes s’estan duent a terme per garantir que 
els carrers del municipi de Manacor estiguin exempts d’excrements d’animals?. 
S’està aplicant correctament l’ordenança municipal que regula aquest tema?” 

 
Pregunta: La demana la Sra. Fernández Rubí. 
 
El Sr. Sureda Fons reconeix que el compliment de l’ordenança municipal és difícil, però 
que d’una forma conjunta amb la delegació de Medi Ambient i la Policia Local es 
tractarà de fer-la complir.  Considera que el compliment passa per una conscenciació 
social, una campanya publicitària i una millor efectivitat del control de la Policia. 
 
La Sra. Fernández Rubí mostra la seva satisfacció perquè l’equip de govern tengui en 
compte el compliment de l’ordenança, però estima que ja s’hagués pogut aplicar, i, a 
més a més, reclama la necessitat de instal·lar més papereres a fi de dipositar els 
ciutadans i les ciutadanes els excrements dels seus cans. 
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El Sr. Rosselló Cerdà argumenta que s’ha reforçat el nombre de papereres per dipositar 
els excrements de cans amb un número de deu, i s’ha dissenyat una campanya 
publicitària. 
 
PREGUNTES ORALS 
 
El Sr. Castellano Gallardo amb referència a la concessió d’Aguas Manacor, demana en 
quina situació es troba la concessió i sobre el decret d’encarregar un estudi valorat en 
17.000 euros. 
 
El batle assenyala que es donarà la resposta per escrit, i destaca que abans de treure a 
licitació la concessió resulta necessari estudiar la situació actual, per la qual cosa a 
proposta de la Interventora es demanà un informe. 
 
El Sr. Llodrà Gayà prega que se li doni resposta a una sol·licitud d’informació de 4 de 
gener de 2011, sobre el contracte “Jovenes Unidos por el desarrollo Medioambiental 
SL”. 
 
El batle respon que no té constància, però que es comprovarà. 
 
El Sr. Oliver Gomila prega que es senyalitzi la sortida de la zona 30 a la plaça de son 
Macià, perquè no es sap quan surts de l’esmentada zona. 
 
El batle respon que tindrà en compte el prec. 
 
La Sra. Roman Quetglas prega que s’ha de resoldre el problema del carrer Sant Jeroni i 
ha passat més d’un mes des del passat Ple i encara no s’ha fet cap reunió per tractar-lo. 
 
El Sr. Sureda Fons respon que l’equip de trànsit de la Policia Local està acabant un 
informe sobre la situació del trànsit. 
 
La Sra. Roman Quetglas espera que es solucioni ràpidament. 
 
 
6. Dictàmens de la Comissió Informativa d’Urbanisme: autoritzar la cessió del 
contracte d’obres per a la construcció d’un centre d’educació infantil i primària i 
d’un centre d’educació infantil de primer cicle (escoleta) al carrer Son Boga, de 
Manacor 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme de 26 de gener de 2011 sobre 
autoritzar la cessió del contracte d’obres per a la construcció d’un centre d’educació 
infantil i primària i d’un centre d’educació infantil de primer cicle (escoleta) al carrer Son 
Boga, de Manacor. 
 



 9

El Sr. Amer Artigues explica el dictamen. 
 
La Sra. Roman Quetglas demana que si amb aquesta cessió de contracte s’incrementa el 
preu de les obres. 
 
El Sr. Amer Artigues afirma que no hi ha cap increment de preu del contracte. 
 
El batle assenyala que la cessió del contracte s’ha fet d’acord amb l’IBISEC. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Autoritzar, a l’emparà de l’article 209 de la Llei 30/2007, de Contractes del Sector 
Públic, a la mercantil CONSTRUCCIONES LLABRES FELIU, SLU, adjudicatària, per 
absorció de la mercantil CONSTRUCCIONES LLABRES FELIU, SA, de les obres de 
construcció d’un centre d’educació infantil i primària i un centre d’educació infantil de 
primer cicle (Escoleta) en el carrer de Son Boga, s/núm. de Manacor, la cessió a la 
mercantil MELCHOR MASCARO, SA, del contracte d’obres per a l’execució dels centres 
escolars a que s’ha fet referència. 
 
2n. Requerir a la mercantil CONSTRUCCIONES LLABRES FELIU, SLU i a la mercantil 
MELCHOR MASCARO, SA, la presentació d’escriptura pública en que es formalitzi la 
cessió del contracte d’obres per a l’execució de la construcció d’un centre d’educació 
infantil i primària i un centre d’educació infantil de primer cicle (Escoleta) en el carrer de 
Son Boga, s/núm. de Manacor, on s’ha de reflectir la subrogació de la mercantil 
MELCHOR MASCARO, SA en tots els drets i obligacions que havia assumit 
l’adjudicatària de les obres, tot això en compliment al disposat a l’article 209 de la Llei 
30/2007, de Contractes del Sector Públic.  
 
 
7. Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme: resolució d’al·legació 
aprovació provisional de la modificació puntual de les NNSS pel que fa a la zona dels 
molins de Fartàritx. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme de 26 de gener de 2011 sobre 
desestimació d’al·legació i aprovació provisional de la modificació puntual de les NNSS 
pel que fa a la zona dels molins de Fartàritx. 
 
El Sr. Amer Artigues detalla el contingut de la modificació puntual. 
 
El Sr. Gaià Riera anuncia que s’abstindrà el seu grup municipal al reduir l’edificabilitat 
d’una part de l’àmbit d’actuació de la modificació de les Normes Subsidiàries, ja que 
creu que es podria reduir en altres zones urbanes de Manacor. 
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La Sra. Julve Caldentey dona el seu suport al dictamen presentat, si bé apunta que els 
agradaria que s’executi el Pla especial el més aviat possible. 
 
El Sr. Amer Artigues mostra la seva estranyesa per la posició del Sr. Gaià Riera al 
oposar-se la reducció de l’edificabilitat de l’àmbit d’actuació de la modificació de 
Normes i destaca que la solució que es proposa és la millor per poder tirar endavant 
l’execució urbanística de la zona de Fartàritx.   
 
El batle també mostra la seva sorpresa en la intervenció del Sr. Gaià Riera i li recorda 
que necessàriament s’ha de reduir l’edificabilitat, no només en aquest àmbit d’actuació 
sinó en tot el terme de Manacor, ja que la previsió actual del sostre de població és de 
168.000 habitants i aquest no hauria de sobrepassar els 80.000 habitants. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per devuit vots a favor (PP, AIPC, ALM-UM i Grup 
Municipal Socialista) i tres abstencions (PSM-Esquerra-Verds) i, per tant, complint el 
quòrum de la majoria absoluta previst a l’article 47.2.ll de la Llei 7/1985, de 2 d’abril: 
 
1r. Desestimar l’al·legació presentada en data 23 de desembre de 2010 i núm. RGE 18992, 
per un grup de ciutadans a l’acord d’aprovació inicial de data 8 de novembre de 2010, de la 
modificació puntual de les Normes Subsidiàries de Manacor relativa a la zona dels molins 
de Fartàritx i sobre la reducció de l’edificabilitat i l’alçària de les illetes confrontants, tota 
vegada que les demandes que es plantegen no es poden incorporar per infringir el disposat 
a la disposició addicional tercera de la Llei 14/2000 d’Ordenació territorial de les Illes 
Balears que regula els supòsits en que es pot procedir a una modificació puntual d’un 
instrument de planejament urbanístic general que no es troba adaptat a les lleis i 
instruments d’ordenació territorial. 
 
2n. Aprovar provisionalment la modificació puntual de les Normes Subsidiàries de 
Manacor, pel que fa a la zona dels molins de Fartàritx i sobre la reducció de l’edificabilitat 
i l’alçària de les illetes confrontants. Exp. núm. 1/2010. 
 
3r. Remetre a la Comissió d’Ordenació del Territori i Urbanisme del Consell de 
Mallorca l’expedient a que es refereixen els apartats anteriors per a la seva aprovació 
definitiva. 
 
 
8. Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme: rectificació condicions de la 
cessió del solar per a la construcció dels nous jutjats. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme de 26 de gener de 2011 sobre 
rectificació condicions de la cessió del solar per a la construcció dels nous jutjats. 
 
Després de debatre l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
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Rectificar l’acord del Ple de l’Ajuntament de Manacor de 4 d’octubre de 2010 sobre cessió 
gratuïta al Ministeri de Justícia (Administració General de l’Estat) de solar ubicat al carrer 
Pilar, de Manacor, per a la construcció de nous jutjats del partit judicial de Manacor,  en el 
sentit de modificar les condicions de la cessió fixades en el punt segon d’aquell acord el 
qual quedaria redactat de la següent manera: 
 
“2n. Condicionar la cessió al següent: 
 

a) Haurà de finalitzar-se la construcció dels nous jutjats en el termini màxim de 
cinc anys a comptar des de la formalització de la cessió gratuïta en document 
administratiu o escriptura pública, que s’haurà d’efectuar en el termini màxim de 
cinc mesos a comptar des de l’aprovació d’aquest acord. En cas del seu 
incompliment, la parcel·la revertirà de forma automàtica i gratuïta, amb totes les 
obres executades, a l’Ajuntament. 

 
b) Els terrenys, els edificis i les seves corresponents instal·lacions revertiran 

gratuïtament a l’Ajuntament de Manacor una vegada finalitzi l’ús de jutjats de la 
parcel·la cedida. 

 
c) Revertir, de forma gratuïta, l’edifici destinat a jutjats de la plaça PP Creus i Font 

i Roig, una vegada es posin en funcionament els nous jutjats. 
 
 
9. Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics: aprovació d’acord de 
col·laboració per al desenvolupament d’un programa formatiu de pràctiques en 
centres de treball. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 24 de gener de 2011 
d’aprovació d’acord de col·laboració per al desenvolupament d’un programa formatiu de 
pràctiques en centres de treball. 
 
Després de debatre l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament acorda  per unanimitat: 
 
1. Aprovar l’acord de col·laboració amb el CIFP Son Llebre i l’Ajuntament de Manacor 
per al desenvolupament d’un programa formatiu de pràctiques formatives en centres de 
treball que ha de realitzar l’alumnat en el marc de l’ensenyament corresponent, regulades 
mitjançant la Llei orgànica 2/2006, de 3 de maig, d’educació i de l’Ordre del conseller 
d’Educació i Cultura de 15 de juny de 2010, per la qual es regulen les pràctiques 
formatives en centres de treball dins l’àmbit de la Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears. 
 
Les actuacions que concreten el marc de col·laboració són: 
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� L’Ajuntament es compromet al compliment del programa d’activitats concertada 
prèviament amb el centre educatiu, així com al seguiment i la valoració del 
progrés dels alumnes. També es compromet a anomenar un tutor/a amb 
l’adequada formació tècnica. 

 
� L’alumne/a no percebrà cap quantitat de l’empresa per a la realització de les 

activitats formatives i ha de dur a terme les activitats esmentades en el programa 
formatiu pactat amb l’Ajuntament.  

 
� La durada d’aquest conveni serà d’un any a partir de la seva signatura, i es 

prorrogarà automàticament  per períodes anuals, quan cap del les parts signants 
manifesti el contrari. Es considerarà prorrogat automàticament, per períodes 
anuals, quan cap de les parts signants manifesti el contrari amb una antelació 
mínima d’un mes abans del venciment del termini original o de cadascuna de les 
seves pròrrogues. 

  
2n. Facultar a la batlia per a la signatura del present conveni.  
 
 
10. Batlia. Donant compte de les actuacions en relació al pont sobre el riuet de 
Porto Cristo 

 
El batle procedeix a donar compte de les parts més importants del procés del pont del 
riuet, recalcant que farà l’exposició amb el màxim respecte a totes les Institucions, 
persones, Tribunals i veïnats afectats.  Fa esment que ha repartit un dossier de la 
documentació més important que consta a l’Ajuntament i si qualque regidor o regidora 
necessita més documentació se li proporcionarà.   Seguidament fa l’exposició següent: 

1. El Pla parcial de 1968, va preveure la construcció d’un pont sobre el riuet que no 
era el mateix que s’ha executat avui. 

2. Les Normes Subsidiàries de Manacor es varen modificar l’any 1999 per 
construir el pont de la forma que està executat actualment. 

3. L’any 1999, es va aprovar un conveni per a l’execució del pont entre 
l’Ajuntament de Manacor, el Govern de les Illes Balears i el Consell de 
Mallorca donant fe el Secretari del Consell Insular de Mallorca. 

4. El 20 de desembre de 2001, s’aprovà el projecte de construcció del pont. Indica 
que el perit judicial va firmar en el seu moment que el projecte d’obra era 
anterior a la modificació de les Normes Subsidiàries, la qual cosa no és certa. 

5. El 7 de febrer de 2002, la batlia adjudicà les obres. 
6. En desembre de 2002, s’interposà una demanda contra l’Ajuntament amb 

referència al pont del riuet. 
7. El 23 de maig de 2003, el Tribunal Superior de Justícia dictà una interl·locutòria 

que denegà la suspensió de les obres demanades per la part demandant, al 
considerar que les obres afecten a un tram d’un carrer. 
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8. El 24 de juny de 2006, es va emetre un dictamen pericial en el qual s’afirmava 
que les Normes Subsidiàries no disposaven del corresponent estudi de valoració 
d’impacte ambiental, la qual cosa no s’ajusta a la realitat. 

9. La Comissió de Medi Ambient de 10 de desembre de 1998, informà 
favorablement la modificació de les Normes Subsidiàries que permetien la 
construcció del pont; i el 13 de desembre de 2000, també informà favorablement 
el projecte de construcció del pont del riuet.  Insisteix que primer es modificaren 
les Normes Subsidiàries i després s’aprovà el projecte d’obres amb els 
corresponents informes favorables ambientals. 

10. El 6 de febrer de 2007, el Tribunal Superior estima el recurs i declara no ser 
conformes a Dret l’aprovació del projecte del pont i del decret d’adjudicació de 
les obres. 

11. El 22 d’abril de 2008, es presentà un incident d’impossibilitat d’execució 
material de la Sentència. 

12. El 30 de gener de 2009, el Catedràtic de Dret Administratiu, Abel·lí Blasco, va 
emetre un informe on manifesta la seva discrepància amb la Sentència. 

13. El 15 de juny de 2010, l’Ajuntament presentà un recurs d’empara davant el 
Tribunal Constitucional. 

14. El 4 d’octubre de 2010, el representant legal de l’Ajuntament presentà un 
incident d’impossibilitat legal fonamentant-lo en una Llei del Parlament. 

 
El batle, després de fer l’exposició de fets, destaca que l’Ajuntament no podia negociar 
amb els afectats perquè sempre ha estimat que el pont s’ajustava a Dret, i que qualsevol 
negociació amb un particular ha de complir la legalitat;  en canvi, si es tractés d’un plet 
privat és molt més senzill arribar en qualsevol moment a una transacció.  Recalca que en 
aquests moments hi ha un incident en l’execució de la Sentència 81/2007, s’està en un 
període de prova, i s’està negociant amb els veïnats.  Destaca que mai ha tingut la 
intenció de no complir la Sentència, però que, per suposat, tractarà de defensar la 
legalitat del pont.   
 
La Sra. Roman Quetglas creu que hauria d’haver negociat l’Ajuntament abans;  
comparteix que la infraestructura del pont és necessària per a Manacor, però que també 
té clar que hi ha uns veïnats perjudicats per les obres.  Apunta que, malgrat hi pugui 
haver algun acord entre l’Ajuntament i els veïnats, la darrera paraula la tindrà el 
Tribunal.    
 
El batle contesta que l’Ajuntament no pot negociar la legalitat i que ara el que s’està 
fent és arribar a un acord on es reconeix que el pont s’ajusta a la nova Llei del 
Parlament i es fixen unes indemnitzacions, i demana al Secretari la seva opinió sobre la 
possibilitat de negociar. 
 
El secretari afirma que ni la Llei ni l’execució d’una sentència és negociable per a una 
administració, però que en aquest cas al obrir la possibilitat de legalització del pont 
mitjançant una Llei del Parlament, les parts que demanen l’execució de la Sentència 
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poden reconèixer que el pont queda legalitzat i, a la vegada, transaccionar amb 
l’Ajuntament una indemnització si el Tribunal declara la impossibilitat legal de 
l’execució de la Sentència.  
 
El Sr. Gaià Riera no entén molt bé a que ve la intervenció del batle, però que de totes 
maneres s’hagués pogut incorporar en el Pla de Carreteres 2003-2007.  Pel que fa a la 
indemnització, seria justificada si no es demoleix el pont, però que no té clar que 
succeiria si una tercera persona instarà l’execució de la Sentència. 
 
El batle entén la intervenció del Sr. Gaià Riera, però no compet a l’Ajuntament 
modificar el Pla de Carreteres, i que si el Consell Insular no el modificà era perquè els 
seus tècnics consideraven que no era necessari realitzar-lo.  Posa de relleu que 
l’execució del pont de Porto Cristo mitjançant un conveni no és un fet aïllat a Mallorca, 
ja que s’ha utilitzat pel Consell Insular en moltes rondes i travessies de nuclis urbans de 
Mallorca. 
 
El Sr. Amer Artigues recorda que a la recepció de les obres del pont del riuet, varen 
assistir representants del Consell Insular;  i, per una altra banda, el mateix Tribunal 
reconeixia l’any 2003 que la construcció del pont era l’execució d’un tram de carrer, 
que després es cediria al Consell de Mallorca.  Destaca que l’edifici que està afectat pel 
pont es va construir vulnerant el Pla Parcial de 1968.   
 
La Sra. Julve Caldentey posa enfassi que el seu grup municipal és lleial i responsable 
des de l’oposició.  Considera que el pont és imprescindible per a Porto Cristo i que el 
seu partit va col·laborar d’una forma decisiva en l’aprovació de la Llei que legalitza el 
pont del riuet.  Demana si s’enderroca el pont, si s’haurà d’indemnitzar als afectats. 
 
El batle contesta que si finalment es demoleix el pont, s’estudiarà reclamar les 
indemnitzacions fixades pels Tribunals. 
 
El Sr. Amer Artigues explica que com a responsable del compliment de la Sentència, 
està previst que el dimarts que ve s’iniciïn les obres de desviament elèctric, que el 19 de 
febrer s’iniciarà la demolició del pont i el 18 de febrer s’adjudicaran les obres de 
desviament dels serveis de clavegueram i d’aigua potable.  Indica que el fet de desviar 
els serveis suposarà que el nucli urbà de Porto Cristo quedi tallat. 
 
 
11. Moció conjunta de tots els grups municipals de suport a la candidatura de la 
Serra de Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la UNESCO 
 
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista de 19 de gener de 2011 (RGE 747) de 
suport al a candidatura de la Serra de Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la 
UNESCO. 
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El batle demana a la Sra. Roman Quetglas que es pugui transformar la moció del grup 
municipal en una moció de tots els grups municipals. 
 
El Sr. Gaià Riera no està d’acord amb la proposta del batle. 
 
La Sra. Roman Quetglas llegeix la moció presentada: 
 

“Atès que el Consell de Mallorca va impulsar la candidatura de la Serra de 
Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la UNESCO en la categoria de Paisatge 
Cultural. 
 
Atès que el Consejo Nacional de Patrimonio del Ministerio de Cultura del govern 
espanyol va escollir la Serra de Tramuntana com la única candidatura que presenta 
Espanya l’any 2010 com a Paisatge Cultural davant la UNESCO. 
 
Atesos els innegables valors naturals, paisatgístics, històrics i patrimonials que fan 
de la nostra Serra de Tramuntana un espai únic per a entendre l’evolució de la 
nostra illa i l’acció de l’home sobre la natura. 
 
A la vista de què per tal d’assolir el reconeixement de la UNESCO és important 
que tota la població de Mallorca i tota la gent que estima aquesta terra doni suport a 
aquest projecte.  I així resulta necessari que facem públic el nostre suport a aquesta 
candidatura per demostrar l’adhesió de la ciutadania de Mallorca a la candidatura 
de la Serra de Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la UNESCO. 
 
Convençuts de tot això i en conseqüència, presentam al Ple de l’Ajuntament la 
següent proposta d’acord: 
 
1. L’Ajuntament de Manacor expressa el seu suport a la candidatura de la Serra de 
Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la UNESCO en la categoria de Paisatge 
Cultural. 
 
2. Comunicar aquesta acord al Consell de Mallorca i al Ministeri de Cultura per tal 
que s’inclogui dins l’expedient de la candidatura presentat a la UNESCO. 
 
Manacor, 19 de gener de 2010.  Júlia Roman Quetglas, portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
El Sr. Gaià Riera està conforme però recrimina al PSOE que no hagués solucionat, 
abans de fer la proposta, el problema dels camins públics. 
 
La Sra. Julve Caldentey es posiciona a favor de la moció. 
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El batle també està a favor de la moció, però demana a la Sra. Roman Quetglas que es 
pugui presentar com una declaració institucional de tots els grups municipals. 
 
La Sra. Roman Quetglas no té cap inconvenient en què la moció sigui conjunta de tots 
els grups municipals. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1. Expressar el suport de l’Ajuntament de Manacor a la candidatura de la Serra de 
Tramuntana com a Patrimoni Mundial de la UNESCO en la categoria de Paisatge Cultural. 
 
2. Comunicar aquesta acord al Consell de Mallorca i al Ministeri de Cultura per tal que 
s’inclogui dins l’expedient de la candidatura presentat a la UNESCO. 

 
 
12. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per reclamar al govern de  
l’Estat els doblers aconseguits a la subhasta de l’edifici de l’antic Centre Republicà. 
 
Moció presentada el 21 de gener de 2011 (REG 854) pel Grup Municipal PSM-Esquerra-
Verds per reclamar al govern de  l’Estat els doblers aconseguits a la subhasta de l’edifici de 
l’antic Centre Republicà. 
 
El Sr. Llodrà Gayà exposa la moció. 
 

“Al Ple ordinari del mes de desembre de 2010 el nostre Grup Municipal ja va 
presentar aquesta moció que va ser retirada a petició del govern municipal per tal 
que es pogués estudiar millor.  Ara dos meses després, la tornam a presentar amb la 
convicció que des dels grups PP i AIPC ja hauran fet la feina que havien de fer-hi. 
 
Per això mateix, i amb els mateixos arguments ja exposats el passat mes de 
desembre, proposam a l’Ajuntament en Ple que adopti el següent acord: 
 
L’Ajuntament de Manacor reclamarà al govern de l’Estat l’import pel qual es va 
subhastar i vendre l’edifici del carrer Pius XII, en què s’hi ubicà l’antic Centre 
Republicà i, després de ser confiscat, el Sindicat Vertical o la Prefectura de Policia. 
 
Joan Llodrà Gayà.  PSM-Esquerra-Verds. Manacor, 21 de gener de 2011” 

 
La Sra. Fernández Rubí, abans de pronunciar-se, li agradaria conèixer quin ha estat el 
resultat de l’estudi jurídic sobre aquest bé immoble. 
 
La Sra. Julve Caldentey està a favor de la moció. 
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El Sr. Bosch Lliteras demana que es modifiqui la moció en el sentit de que, abans de 
presentar una reclamació, es recabin els informes tècnics municipals perquè l’evaquin 
en el termini d’un mes, a l’efecte, si fos procedent, d’interposar la corresponent 
reclamació. 
 
El Sr. Llodrà Gayà accepta l’esmena d’addició del Sr. Bosch Lliteras. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat 
 
Recabar els informes dels serveis tècnics municipals en el termini d’un mes, a l’efecte, i 
en el cas de ser procedents, de reclamar al Govern de l’Estat l’import pel qual es va 
subhastar i vendre l’edifici del carrer Pius XII, en què s’hi ubicà l’antic Centre Republicà i, 
després de ser confiscat, el Sindicat Vertical o la Prefectura de Policia. 

 
 
13. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’impuls de la cultura i 
l’educació. 
 
Moció presentada pel del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 21 de gener de 2011 
(RGE 855) per a l’impuls de la cultura i l’educació. 
 
El Sr. Oliver Gomila explica la moció. 
 

“Al municipi de Manacor, capdavanter en tantes qüestions, ben segur no li sobra un 
impuls en polítiques culturals i educatives per tal de garantir pel dia de demà uns 
ciutadans cultivats i exemplars. 
 
Per això, el Ple de l’Ajuntament de Manacor adopta els següents acords: 
 
1. L’Ajuntament de Manacor habilitarà el claustre de Sant Vicenç Ferrer com a 
recinte cultural: ampliant la biblioteca, l’arxiu, la mediateca i la sala d’exposicions. 
 
2. L’Ajuntament de Manacor implantarà i fomentarà les “Biblioteques Mòbils” als 
barris i nuclis de població, a través de jornades específiques de difusió 
bibliogràfica. 
 
3. L’Ajuntament de Manacor iniciarà la creació d’una nova biblioteca a s’Illot. 
 
4. L’Ajuntament de Manacor organitzarà un premi literari Ciutat de Manacor. 
 
5. L’Ajuntament de Manacor es compromet a fer les gestions necessàries per obrir 
el CUM (Centre Universitari de Manacor) de nit, perquè els estudiants hi puguin 
anar durant les èpoques d’exàmens. 
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6. L’Ajuntament de Manacor dotarà els serveis de biblioteques de la comarca d’uns 
horaris flexibles, adequats als períodes de consulta i als exàmens dels escolars de la 
comarca. 
 
Joan Llodrà Gayà.  Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds.  Manacor, 21 de gener 
de 2011”. 

 
El batle assenyala que la proposta presentada té una implicació econòmica, la qual s’ha 
de conèixer abans d’aprovar-la i proposa al Sr. Oliver Gomila que s’estudiï en la 
primera comissió informativa. 
 
El Sr. Oliver Gomila creu que no tindrà cap problema el PP en aprovar-la, ja que la 
proposta que presenta està copiada del programa electoral d’aquest partit polític. 
 
El batle respon que la situació econòmica ha canviat i l’escenari actual no és el mateix. 
 
El Sr. Oliver Gomila retira la moció perquè es dugui a estudi a la primera comissió 
informativa. 
 
 
13. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’estalvi d’aigua. 
 
Moció presentada el 21 de gener de 2011 (RGE 856) pel Grup Municipal PSM-Esquerra-
Verds per a l’estalvi d’aigua: 
 

“El clima mediterrani es caracteritza per llargues temporades de manca de 
pluges que ancestralment els nostres avantpassats, amb un extraordinari bon 
criteri, van afrontar adoptant tota una sèrie de mesures, com ara per exemple l’ús 
de cisternes que recollien l’aigua de la pluja i que servien per abastir-se d’aigua 
en temps d’escassesa. 
 
No hi ha dubte que els temps canvien i les percepcions de la pròpia realitat 
també. L’evolució de les infraestructures, en aquest cas, les xarxes d’aigua 
potable i d’aigües residuals, han suposat un gran pas endavant quant a salut 
pública i benestar general, però, en canvi, segurament han portat una disminució 
de la consciència que l’aigua és un bé escàs. En aquest sentit les administracions, 
tant autonòmiques com municipals, tenen l’obligació de vetllar precisament 
perquè la població faci un consum responsable de l’aigua i per articular mesures 
per a l’estalvi.  Cal esperar, idò, que aquesta previsió no quedi només damunt 
dels papers i que es comencin a fer passos per a l’acompliment. 
 
El constant creixement demogràfic i la base econòmica eminentment turística de 
la nostra societat han modificat la nostra manera de viure i han derivat en una 
major demanda d’aigua que provoca i provocarà greus problemes de proveïment 
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si no hi feim front. Sens dubte, la base de la solució es troba en una bona gestió 
de l’aigua, tant en l’àmbit domèstic com en l’urbà, industrial o agrícola. 
 
És, idò, bàsicament en l’estalvi urbà i domèstic que els ajuntaments han 
d’aplicar les mesures pertinents per millorar la gestió del consum d’aigua. Per 
això cal un bon seguiment de l’acompliment de les normatives vigents, acollir-se 
a tots els ajuts externs i conscienciar de la necessitat d’un consum responsable de 
l’aigua.  
 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Manacor adopta el següents acords: 
 
1. L’Ajuntament de Manacor fomentarà la reducció del consum d’aigua amb la 
subvenció d’una part del cost d’instal·lació de filtres reductors de l’aigua que 
surt de les aixetes dels habitatges. 

 
2. L’Ajuntament de Manacor cercarà la col·laboració de les administracions 
insular, autonòmica o estatal, per promoure la instal·lació de comptadors 
individuals en els edificis que no en disposin. 
 
3. L’Ajuntament de Manacor estudiarà sistemes de reutilització de l’aigua per 
regar les zones verdes o la neteja de carrers.  
 
4. L’Ajuntament de Manacor augmentarà el control de l’ús de l’aigua al 
municipi i per això dotarà la plantilla de l’Ajuntament amb recursos per dur-lo a 
terme (inspecció de connexions, pèrdues de la xarxa, controls de qualitat, etc.).  
 
Joan Llodrà Gayà.  Grup municipal PSM-Esquerra-Verds. Manacor, 21 de gener 
de 2011”. 

 
El Sr. Oliver Gomila explica la moció. 
 
Després de debatre l’assumpte, el Sr. Oliver Gomila retira la moció amb el compromís 
de l’equip de govern d’estudiar-la en la primera comissió informativa. 
 
 
MOCIONS D’URGÈNCIA 
 
PRIMERA.  Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Ver ds per a l’adopció de 
mesures d’austeritat en relació a les inauguracions  
 
Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per a l’adopció de mesures d’austeritat 
en relació a les inauguracions de 3 de febrer de 2011, amb RGE número 1456: 
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“Atès que estam en una situació de crisi que ha afectat als Pressupostos 
municipals en la seva vessant d’ingressos. 
 
Atesa aquesta reducció dels ingressos tributaris i no tributaris. 
 
Atès que existeix un acord plenari d’implementació de mesures d’austeritat. 
 
Proposam a l’Ajuntament en Ple que adopti el següent acord: 
 
Des d’avui fins al final del mandat aquest Ajuntament es compromet a: 
 
- No realitzar cap acte organitzat o finançat, directa o indirectament, pels poders 
públics que contengui al·lusions a les realitzacions o les fites obtingudes o que 
utilitzi imatges o expressions coincidents o similars a les utilitzades a les seves 
pròpies campanyes per alguna de les entitats polítiques concurrents a les 
eleccions. 
 
- No realitzar cap acte d’inauguració d’obres o serveis públics o els seus 
projectes, qualsevol que sigui la denominació utilitzada, sense perjudici que 
aquestes obres o serveis puguin entrar en funcionament en l’esmentat període. 
 
Sebastià Gaià Riera. Portaveu del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds. 
Manacor, 3 de febrer de 2011” 

 
El Sr. Gaià Riera justifica la urgència en la necessitat d’adoptar mesures d’austeritat i 
que l’Ajuntament de Palma ha aprovat una moció idèntica el passat  1 de febrer, 
presentada pel Partit Popular. 
 
Sotmesa a votació la urgència, resulten set vots a favor (PSM-Esquerra-Verds, ALM-
UM i PSOE) i dotze vots en contra (PP i AIPC), per la qual cosa no queda declarada la 
urgència d’aquesta moció. 
 
 
SEGONA. Moció presentada pel Grup Municipal ALM-UM per a l’execució d’una 
rotonda a l’altura de l’Hipòdrom de Manacor  
 
Moció presentada pel Grup Municipal ALM-UM per a l’execució d’una rotonda a 
l’altura de l’Hipòdrom de Manacor, de data 7 de febrer de 2011. 
 

“El municipi de Manacor té comptabilitzats tota una sèrie de punts negres on 
s’hi han produït nombrosos accidents al llarg dels anys.  Un d’ells és 
l’encreuament en la carretera C-715 que travessa el nucli urbà de Manacor i el 
camí de les Bones Dones, a l’altura de l’Hipòdrom de la ciutat. 
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Fa una setmana s’ha produït la darrera víctima mortal precisament a n’aquesta 
cruïlla, amb l’accident d’un jove motorista de 33 anys. 
 
Atès que l’encreuament entre el camí de les Bones Dones i la carretera C-715 és 
un punt de molta confluència de vehicles de tracció animal degut a les curses 
que es produeixen a l’Hipòdrom de Manacor. 
 
Atès que la situació actual de rodones obertes amb semàfors no sol3luciona la 
problemàtica de la sinistralitat. 
 
Atès l’elevat índex d’accidents que s’han produït els darrers anys a aquest punt. 
 
El Ple de l’Ajuntament de Manacor acorda: 
 
Demanar al Consell de Mallorca, titular de la carretera C-715, la redacció dels 
estudis pertinents i l’execució d’una rodona tancada a l’altura de la cruïlla amb 
el camí de les Bones Dones per garantir la seguretat dels vianants, vehicles de 
tracció mecànica i animal. 
 
Catalina Julve Caldentey. Manacor, 7 de febrer de 2011” 

 
La Sra. Julve Caldentey justifica la urgència que la passada setmana va haver un 
accident mortal en aquest punt de la carretera. 
 
El Sr. Amer Artigues afirma que l’Ajuntament ja ha demanat al Consell Insular 
l’execució d’una rotonda. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat aprovar la urgència d’aquesta moció. 
 
Seguidament la Sra. Julve Caldentey retira la moció. 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, que s’estén en paper 
numerat pel Govern de les Illes Balears números 0471968 al 0471988, ambdós inclosos. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 


